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Vergadering: 11 oktober 2021 
Aanwezig:  Annemarie Jong (v), Peter Fennema (p), Ron Veltkamp (s),  
Gasten: Truus Cooper-Limmen (Seniorenpartij), Guido Schipper(Gebiedscoördinator), Peter Vlam 
(VVD), Angelique van Wijk (VVD) 
Afwezig met melding: Bert Rotteveel, Cees Rutsen, Bianca Harlaar, Aad Kramer 
 

1. Opening:  
Even nadat de klok van de Herboren Toren acht uur heeft geslagen, opent Anne de vergadering, 
met een welkom aan de gasten. 
  
2. Mededelingen: 
-Makelaar Paul Goudsbloem heeft gebeld met de mededeling dat een vergunningsaanvraag is 
ingediend m.b.t. het ombouwen van de recreatiewoningen boven De Brugwachter tot 
appartementen voor permanente bewoning. 
 
-Op 11 oktober is met Hans Heddes (Wethouder), Sander Kunst(Strategisch Beleidsadviseur 
Verkeer en Vervoer Gemeente Schagen) en Nancy Tesselaar(vertegenwoordiger bewoners 
Burgervlotbrug) ter plaatse gekeken naar de (verkeers)situatie in Burgervlotbrug en is besproken 
welke mogelijkheden er zijn om de wensen van de inwoners van Burgervlotbrug te realiseren. 
Aanpassingen aan de N9 kunnen alleen door Rijkswaterstaat, de eigenaar van de N9, worden 
gerealiseerd. Met Rijkswaterstaat zal contact worden opgenomen om de wensen op tafel te 
leggen en te bekijken wat gedaan kan worden. 
Voor het deel dat van de gemeente is, zal worden onderzocht welke financiële middelen de 
gemeente heeft om aan de wensen tegemoet te komen. Wellicht dat het bedrijfsleven kan 
worden aangesproken om een deel van de kosten op zich te nemen, hetgeen geen 
ongebruikelijke constructie blijkt te zijn. 
Ook blijkt ‘Bewonersinitiatief’ te bestaan, een subsidie om de leefbaarheid in stad en dorp te 
verbeteren. De aanvraag kan via de gebiedscoördinator.  
 
3. Notulen vorige vergadering d.d. 6 september 2021:  
Op pagina 1 onder ‘2. Mededelingen’, 3e item moet datum ‘30 november’ zijn ’30 augustus’. 
Na deze aanpassing worden de notulen goedgekeurd. 
 
4. Post: 
-Een e-mail is ontvangen van ‘Werken Projecten Stad Schagen’ over advies m.b.t. het project 
Landschapsverkenning Schagen. Daarbij wordt een kaart samengesteld waar het planten van 
bomen en struiken het beste zou passen. Omdat het gebied, dat thans in kaart wordt gebracht, 
niet het gebied van Burgerbrug e.o. ligt, zullen we aan dit project op dit moment niet deelnemen. 
 
-Er is weer een uitnodiging ontvangen voor deelname aan een vergadering van de Fietsersbond. 
Onderzocht zal worden wat ons belang kan zijn aan deelname aan vergaderingen van de 
Fietsersbond. 
 
-van Jaqueline Clemens, Consulent Wijkteam, is een verzoek gekomen om kennis te maken met 
(nieuwe leden van) de Dorpsraad. Zij zal worden uitgenodigd voor de eerstkomende vergadering. 
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5. Financieel Verslag 
Het financieel verslag wordt goedgekeurd. 
 
6. Taken 
De takenlijst wordt doorgenomen en geactualiseerd 
 
7. R(egionale) E(nergie) S(trategie) 
Op 5 oktober heeft Peter deelgenomen aan uitvoeringstafel ‘Proces naar RES 2.0’, uitgevoerd 
door programmaorganisaties van de RES Noord-Holland Noord en Noord-Holland Zuid. 
Bij deze uitvoeringstafel zijn van de deelnemers de ideeën geïnventariseerd die kunnen gaan 
leiden tot een uitvoeringsprogramma voor de RES 2.0. Er wordt naar gestreefd dit 
uitvoeringsprogramma in december 2021 door het college van gemeenten, provincie en 
waterschappen te laten vaststellen. 
 
8. Bestuurszaken  
Inmiddels zijn vijf leden ingeschreven bij de Kamer van Koophandel. 

 
Jeroen Koomen heeft zich op 21 september j.l. teruggetrokken uit de Dorpsraad. We zullen de 
nodige login-id’s en bijhorende wachtwoorden bij hem opvragen. Gezocht zal gaan worden naar 
iemand die het beheer van de website en van facebook kan gaan doen. Dat hoeft niet per se een 
lid van de Dorpsraad te zijn.  
 
Ron geeft aan in verband met een op handen zijnde verhuizing binnen afzienbare tijd zijn functie 
en lidmaatschap van de Dorpsraad neer te zullen leggen. Hij is wel bereid de taken van het 
secretariaat te blijven doen, zolang niemand anders is gevonden. Er gaat uitgekeken worden naar 
een vervang(st)er. 
 
9. OldSkoel 
-Anne is op 8 oktober door Joop Luten van ‘Noordkop Centraal’ over de OldSKoel geïnterviewd. 
Dat interview is inmiddels op ‘Noordkop Centraal’ gepubliceerd. 
 
-De reactie van de Stichting OldSkoel op ons antwoord aangaande hun initiatief om op kort 
termijn te komen tot een gesprek tussen de burgemeester, de Dorpsraad en de Stichting 
OldSkoel, zoals aanbevolen in het Feitenrelaas, vinden we teleurstellend. De Stichting blijkt geen 
begrip te hebben voor het gegeven dat wij geen volwaardige gesprekspartner kunnen zijn, zolang 
wij niet weten wat de inwoners van Burgerbrug willen. Wij blijven bij ons standpunt eerst de 
inventarisatie af te wachten alvorens aan het gesprek deel te gaan nemen. 
 
-De formulieren voor de ‘Inventarisatie OldSkoel’ zullen worden verspreid in de periode vanaf 
woensdag 13 oktober a.s. t/m zaterdag 16 oktober a.s. 
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10. Jaarvergadering 
Op de jaarvergadering zal een presentatie worden gehouden over de Omgevingsvisie (in 
voorbereiding bij Guido Schipper) en over het waterbeheer (door het Waterschap). 
 
We zullen in de voorbereiding controleren of we een laptop en een beamer met elkaar aan de 
praat kunnen krijgen. 
Aankondigingen zullen we doen op de website, op Facebook en op het centrale publicatiebord. 
 
11. Afscheid Willy 
Aan het afscheid van Willy, en ook van Elli, zal aandacht worden besteed op de jaarvergadering. 
 
12. Wat Verder Ter Tafel Komt 
-Het Zonneparkfonds heeft geïnformeerd of het, voor de fietslaadpaal, gereserveerde bedrag nog 
zal worden opgenomen. In Burgerbrug is geen plaats voor een fietslaadpaal, maar misschien dat 
in Burgervlotbrug er wel een plekje voor is. Met Nancy Tesselaar (vertegenwoordiger bewoners 
Burgervlotbrug) zal hierover contact worden opgenomen. 
 
-In het gebied van de gymzaal en het Mr Bollhuis ontbreken straatnaambordjes. Een melding in 
‘FIXI’ wordt gemaakt om die bordjes daar te krijgen.  
 
-De gemeente is bezig een portaal te ontwikkelen waarmee het mogelijk moet worden de 
geplande werkzaamheden, die de gemeente uit gaat (laten) voeren, te bekijken. Op dit moment 
is nog niet duidelijk welke functionaliteiten dat portaal zal hebben. 
 
-De vergaderdata in 2022 worden vastgesteld: 
24 januari, 7 maart, 11 april, 23 mei, 4 juli, 15 augustus, 26 september,  
7 november(jaarvergadering) en 12 december 
 
 10. Rondvraag 
 
Hoe kijkt de Dorpsraad aan tegen het vervangen van recreatiewoningen met woningen voor 
permanente behuizing. Het aantal recreatiewoningen krimpt daardoor immers.  
We laten weten hier nog niet over nagedacht te hebben, maar, als eerste reactie, zien we niet 
welke problemen wij hier mee zouden kunnen hebben.  
  
9. Sluiting 
De sluiting van de vergadering is tegen 22.00u. 
 
De volgende, reguliere, vergadering is op 13 december 2021 
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